

优乐 果蝇诱饵

优乐 果蝇诱饵含有蛋白质，可吸引雌性与雄性的果蝇。

优乐 果蝇诱饵混合农药可有效地杀害果蝇。

只需使用五分之一适合的农药份量并喷射果蝇诱饵在特定地方。

推荐使用法：

产品	10公升水
优乐 果蝇诱饵	150 毫升
农药	推荐量

优乐 果蝇诱饵必须最后加入混合桶里继续搅动以保持均衡。

另外附加Nu-Film17可防止 优乐 果蝇诱饵的流失同时减低农药退化过程。

由于果蝇活跃地找食物，喷射果蝇诱饵的时间由早上八点至早上十一点会得到更佳的效果。

优乐 诱饵适合混合农药如 Malathion, Spinosad, Trichlorfon, Fipronil, Aziphos Methyl, Imidacloprid, Carbaryl and Chlorpyrifos.

30-60 ml 优乐 果蝇诱饵需喷射于果树、矮树丛 或围绕树木。喷射范围越阔效果越好。

重复喷射每4-7天一直到收成，避免在雨天喷射。

优乐 果蝇诱饵不适合加于菌药来喷射。

当遇到严重的果蝇侵袭，其它控制方法需配合与 优乐 诱饵。

MILLER NU-LURE® INSECT BAIT 优乐

For control of fruit flies on starfruit, mango, jackfruit, citrus, chilli, guava, bittergourd, melons and others.



36, Laluan Perindustrian Sillibin 2,
Off Jalan Jelapang, 30020 Ipoh,
Perak Darul Ridzuan, Malaysia.
Tel: (6) 05-5285281 Fax: (6) 05-5284281
Website: www.mycrop.com.my
E-mail: mycrop@po.jaring.my

Manufactured by:
MILLER CHEMICAL &
FERTILIZER CORPORATION
Hanover, Pennsylvania 17331

Nu-Lure Insect Bait

- Nu-Lure Insect Bait contains protein hydrolysates which are highly attractive to both male and female fruit flies.
- Nu Lure Insect Bait with insecticide is effective in killing fruit flies.
- Just one fifth (1/5) of the normal volume of insecticide application need to be used. Only need to be sprayed in selected spot.

Usage recommendation:-

Product	In 10 Litres water
Nu Lure	150 ml
Insecticide	as recommended

Nu lure should be added last in the spray tank. Agitate well before application.

Adding Nu Film 17 (adjuvant) improves the efficacy of Nu Lure Bait by preventing washouts and reduction in the degradation.

Nu-Lure is compatible with insecticides like Malathion, Spinosad, Trichlorfon, Fipronil, Aziphos Methyl, Imidacloprid, Carbaryl and Chlorpyrifos.

- For best results apply spray between 8 – 10 a.m.
- Apply between 30-60 ml at the basal trunk or skirt area of the tree.
- Repeat applications every 4 – 7 days until harvest. Avoid spraying during rainy weather.
- For maximum efficacy avoid using Nu Lure with fungicides.
- When high population exist then other methods of control should be used in conjunction with Nu-Lure.

1 Litre